
Styrelsens svar på motion om rensning av brandgata 

 

Motion: Brandgatan mellan Ambravägen och Ockravägen är ganska igenväxt, vilket känns riskabelt. 

Det syns inte lika mycket så här års när löven fallit, men är tydligt resten av året. Går det att meddela 

hushållen att de behöver rensa bort allt som växer in på brandgatan per t ex 1 maj annars blir de 

debiterade kostnaden för att leja en person som gör det?  

S.Karlgren 

 

Styrelsens svar: 

Brev skickades ut till berörda fastigheter under somamren 2023, därefter röjde markentreprenören 

brandgatorna. Styrelsen bevakar brandgatorna framöver och kommer uppdra till 

markentreperenören att röja dessa då behov uppstår. 

Styrelsen rekommenderar att motionen avslås 

 

 


